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Zwracam sie do pana prezydenta w imieniu mieszkafc6w OsiedlaKazimierza wielrugo o wybudowanie norvoczesnego boiskawiefofu n kcyjnego oiu, zmodernizowanie istniejqcej bazy sporto*,o-rekreacyjnej dla dzieci i mrodzieiy uczpszczaiqcej do szkoty podstawowejnr 2 i Gimnazjum nr 2 oraz wszysttictr riiesztarrc6w osiedra a takLeO"n*il:llrastruktury na terenie wot<rit wyZej wymienionych szkril.
r eren szkoly jest centralnym miejscem osiedlao stanowi miejscerekreacji dzieci i mlodzieiy.w czasie zaiid lekcyjnych oraz jest t;;";".spgdzania czasu po lekcjachdo p6fnych gua"in fopofudniowych.

Apelujg tlo Pana prezydenta pomoc w tej sprawie.


